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Referat FAU Vesong ungdomsskole 
 
 
Dato:     07.11.23 
Tid:   18:00 – 20:00  
Sted:   Vesong Ungdomsskole, klasserom 131B 
Neste møte:   05.12.2023. 
 
Til stede:  
9C Lise Nordtug Heggeblom (møteleder og referent), 8B Fozia Mir, 8D-9B Camilla Steffarud, 
10D Heidi Irene Akselsen, 9D Jan Hauge, 10C Cathrine Martinsen, 9F Tor Henning Hanssveen, 
8C Haimat Tekie, 8A Anja Merethe Paulsrud, 9A Cathrine Madsen Bråthen, 10A Irene Birgitte 
Larsen Kleven,  
 
Ikke til stede: 
9A Bård Lindh, 9A Reidun Nordtømme, 10B Mari Hauknes, 9D Anne Astrup Trebler Kværner, 
8E Lars Berntsen, 8C Anne Flaig, 8C Hege- Karina Kvalvik, 8D- 9B Camilla Rymoen Kaknes, 9E 
Ida Heller Usler, 10A Irene Birgitte Larsen, 8B June Korstadhagen, 8C Stine Eriksen, 9B Ellen 
Korstadhagen, 9C Kjell Roger Høstland, 9E Ragnhild Olsen, 9F Lasse Skaret, Anne Karine 
Karlsen- Platt 
 
 
Sak 1: 
Informasjon fra rektor Ingrid Langvatn Notoane 
Rektor ikke tilstede 
  
FAU ønsker at rektor ved neste møte: 
Ingen saker kom opp. 
 
 

Sak 2:  
Planlegging av nyttårsfest 2024. 
Dato for nyttårsfest 02.02.2023. 
DJ booket. 
Formulere en setning ifht om noen ikke har råd til å betale inngangen. Kan det evt sendes en 
mail til FAU-leder (er det egen fau-mail?) med en kort «søknad», slik at man sikrer at alle får 
mulighet til å delta? 
 
Sak 3:  
De ulike foredragene fra FUG ligger som innlegg på Spond. De ansvarlige sender forespørsel 
om når det evt kan komme i stand noe på Vesong. Ikke alt som kanskje er like aktuelt. 
Ble luftet om det er aktuelt med et samarbeid med FAU på Bakke og Åreppen, da spesielt 
ifht foredrag.  
 
Sak 4:  
Trygghetsvandring på Kløfta ble gjennomført 1.11.23. Dette var initiert av Ullensaker 
kommune ved SLT-koordinator, Utekontakten, politiet og ordføreren. 



2 
 

Trygghetsvandring er en metode for å identifisere/kartlegge områder som kan være steder 
hvor innbyggere kan føle seg utrygge, det hyppigere forekommer hærverk og er ekstra utsatt 
for kriminelle handlinger.  
Det var flere organisasjoner og organer, samt privatpersoner fra Kløfta representert.  Bård og 
Lise deltok fra FAU. 
På forhånd var det definert 3 områder hvor vandringen skulle foregå. 

1. Bakke/Vesong skole, Bakkedalen, Hiltonskogen og Kiwi KB 

2. Kløfta sentrum med klubbhuset/Kløfta Vel 

3. Åreppen skole og området med til Kløfta sentrum 

Underveis i vandringen ble det diskutert, tatt bilder og meldt inn til kommunen fortløpende. 
Disse punktene skal i ettertid gjennomgås og det vil bli sendt ut en liste over hvordan 
punktene prioriteres for evt utbedring. 
Følgende punkter/steder ble lagt fram i plenum etter vandringen, med oppfordring til 
foreldre spesielt om å følge ekstra med på: 

1. Lyttestasjonen (ved Kløftahallen, andre siden av Gamlevegen) 

a. Privat område som er åpent/stengt med enkel bom. Her foregår det veldig 

mye. Alle byggene bærer preg av omfattende hærverk. Det er 

barn/ungdom/unge voksne som bruker stedet.  

b. Det ligger brukerutstyr for ulike rusmidler åpent inne. Politiet har ved flere 

anledninger påtruffet barn/ungdom/unge voksne inne på området, da de 

patruljerer der jevnlig. Det omsettes også røyk/snus/vape/narkotiske stoffer i 

stor grad 

2. Kiwi KB 

a. Det kommer biler dit i «storefri» som selger røyk/snus/vape til ungdommene 

som går på butikken 

3. Undergangen ved Centerklinikken 

a. Mørkt og mye vegetasjon som henger over undergangen.  

b. I skogholtet på fengselssiden bærer det preg av mye aktivitet i form av rus. 

Dette er Bane Nor sin eiendom 

4. Områdene rundt alle skolene 

a. Mørke områder hvor det er lett å «gjemme» seg unna. Mange lyktestolper 

det ikke er lys i. Flere har vært mørklagte i mange år.  

5. Bilkjøring 

a. Generelt høy fart på Trondheimsvegen forbi Åreppen. Bør komme 

lysregulering ved overgangen på opphøyet overgang. Bør også komme 

gangfelt over veien ved Skinnerudvegen/Handelsvegen (busstoppet) 

b. Skolevegen forbi Bakke skole/Kløfta bhg er det mye trafikk spesielt rundt 

skolestart på morgenen. Mange kjører barna sine til skolen, men forholder 

seg ikke til retningslinjene for «kiss’’n drive». Samtidig er det trangt og mange 

barn som går/sykler. Dette skaper veldig ofte farlige situasjoner. På 

ettermiddag/kveld er det også mye kjøring i høy fart. Tidligere var det 

fartsdumper i veien der, men disse er fjernet etter gravearbeider de siste 

årene. 
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c. Mangler fotgjengerovergang ved ny innkjøring til Kiwi KB på 

Trondheimsvegen. Fortau stopper der og veldig mange barn (og voksne) 

krysser veien der.  

 

Sak 5: 
Status fra KFU, kommunalt foreldreutvalg: Neste møte  
 
 
 

Møteplan 2023/24: 
01- 12.09.2023  

02- 10.10.2023 

03- 07.11.2023 

04- 05.12.2023  

05- 02.01.2024 

06- 06.02.2024 

07- 05.03.2024 

08- 02.04.2024 

09- 07.05.2024 

10- 04.06.2024 

11- 10.09.2024 

Om FAU 
Ønsker du å ta opp noe eller ønsker du at FAU skal jobbe med noe, meld det inn til din klasses FAU 
representant.  
 
http://www.fug.no/slik-jobber-raad-og-utvalg.468064.no.html 
 
http://lovdata.no/lov/1998-07-17-61/KAPITTEL_13#%C2%A711-4 
 
 
Lise Nordtug Heggeblom 
07.11.2023 
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